
Αγαπητέ κ. Κραββαρίτη,  

 

Ξεκαθαρίζω καταρχήν ότι θεωρώ ότι όλοι µας έχουµε: 

1. αγαθές προθέσεις,  

2. σώας τα φρένας,  

3. διάθεση να µην κοροϊδεύουµε τον συνοµιλητή µας και άρα υποτιµούµε την νοηµοσύνη των 

συνοµιλητών µας 

 

Με τα ανωτέρω στο µυαλό και επιστρατεύοντας όση καλή διάθεση και πρόθεση µπορεί να έχει 

άνθρωπος, θεωρώ την επιστολή του κ. Θωµόπουλου ως µια νοµική γνωµοδότηση η οποία εξετάζει 

περιπτωσιολογικά τα δύο ενδεχόµενα: α. ο Σ∆ΙΠ λύεται µε εκκαθάριση, β. ο Σ∆ΙΠ διατηρείται και 

επιδιώκει µια πιο οµαλή διευθέτηση των εκκρεµών ζητηµάτων. 

 

Αν µας γνωστοποιήσατε την επιστολή για την πληρέστερη ενηµέρωσή µας, σας ευχαριστώ, ίσως φανεί 

χρήσιµη παρότι τα πιο πολλά ζητήµατα που θίγει είναι αυτονόητα. Εγώ θέλω να πιστεύω αυτή την 

εκδοχή. 

 

Αν όµως θεωρείτε ότι η επιστολή του κ. Θωµόπουλου απαντάει στα κρίσιµα αλλά απλοϊκά ερωτήµατα 

που θέσαµε µε την πρόσφατη επιστολή µας, τότε φοβάµαι ότι έχουµε σοβαρό πρόβληµα: είτε δεν 

µπορούµε να συννενοηθούµε είτε υπάρχει συνειδή προσπάθεια από πλευράς ∆Σ Σ∆ΙΠ για υπεκφυγή και 

απόκρυψη πληροφοριών.  

 

Όπως είπα εγώ θέλω να πιστεύω την πρώτη εκδοχή και κατά συνέπεια παραµένω σε αναµονή για 

στοιχεία και πληροφορίες που θα εξηγούν το πως µια περιουσία που είχε αξία 25εκ. ευρώ την Α χρονιά, 

είχε περιουσία 15εκ ευρώ τη χρονιά Α+1. Φαντάζοµαι ότι και εσείς διερευνάτε το θέµα, οπότε εξηγείται 

και παλαιότερη έγγραφη τοποθέτησή σας για την περιουσία του Σ∆ΙΠ να ανέρχεται σε 100-200 

οικόπεδα…!!! 

 

Με ειλικρινές ενδιφέρον να µάθω τι πραγµατικά έχει συµβεί, τελώ σε αναµονή, 

Γιώργος Πελεκανάκης 


